
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 17 września  2007 roku

SE-PO.0063-4-12/07

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Czesław Badura- obecny
4. Krystian Dąbrowski- obecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- nieobecna
7. Danuta Walczak- obecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza,  Teresa  Wąsowicz-  Kierownik  Wydziału  Polityki 
Społecznej

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Analiza „Akcji lato”
2. Dzień Edukacji Narodowej
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy różne.

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Proszę o omówienie materiału dot. „Akcji Lato” panią kierownik Teresę Wąsowicz.

Dot. punktu 1

Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia materiał przedstawiony  radnym. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
Czesław Badura- radny
Dominik Penar- radny
Danuta Walczak- radna
Krystian Dąbrowski- radny
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Odpowiedzi udzielili:

Teresa Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji, 
Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta

Dot. punktu 2

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Proszę o omówienie materiału dot. Dnia Edukacji Narodowej.

Anna Ślagórska                                          -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Danuta Walczak – radna
Andrzej Mentel- radny
Dominik Penar- radny

Dot. punktu 3

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych dot. tematyki edukacji.

Anna Ślagórska                                          -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  rodzajów  świadczeń  oraz  warunków 
przyznawania  pomocy zdrowotnej  dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Czeladź.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Danuta Walczak- radna

Anna Ślagórska                                          -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie ustalenia dotacji celowej na zadania bieżące realizowane 
na podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.
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Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie ustalenia dotacji celowej na zadania bieżące realizowane 
na podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Czesław Badura- radny

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2007rok. Proszę panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

− Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Danuta Walczak -radna

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  bonifikaty  do  opłat 
rocznych z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd. /MOSiR/

Anna Ślagórska                                          -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Danuta Walczak -radna
Dominik Penar -radny

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  poparcia  lokalizacji  placówki 
opiekuńczo  –  wychowawczej  na terenie  stanowiącym własność Gminy Czeladź.  Proszę  o 
wprowadzenie.

Anna Ślagórska                                          -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Danuta Walczak -radna
Dominik Penar- radny
Marian Kita- radny
Mirosław Kędzierski- radny

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Czy są jeszcze jakieś pytania?

Czesław Badura                            -                             Radny  

- Chciałem zapytać czy został zrealizowany wniosek Komisji dot. wyremontowania na boisku 
sportowym MOSIR: skoczni w dal, bieżni, rzutni do oszczepu.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− W marcu został złożony wniosek, natomiast w kwietniu została udzielona odpowiedź, że 
drobne naprawy zostały wykonane.

Danuta Walczak                            -                             Radna  

− Jak wygląda kwestia monitoringu?

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Wniosek jest w trakcie realizacji.

Andrzej Mentel                              -                             Wiceprzewodniczący Komisji  

− Uważam, że jest potrzeba zorganizowania placu zabaw przy ul. Gordzieckiej.

Czesław Badura                            -                             Radny  

− Uważam, że powinien  być większy nadzór nad placami zabaw w mieście.

Radny Krystian Dąbrowski zgłosił wniosek o następującej treści: 

− Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  by   ze  środków  przeznaczonych  w 
przyszłorocznym budżecie na  „Ładne Miasto 10.1” tj.  boiska sportowe, zakup i montaż 
wiat przystankowych, fontanny, place zabaw, zabezpieczyć środki na naprawę i budowę 
nowych elementów placy zabaw na osiedlu przy ul. Miłej oraz ul. Armii Krajowej.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego Krystiana Dąbrowskiego?
- Kto z państwa radnych jest za?
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GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu został przez Komisję 
zaopiniowana pozytywnie. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Przechodzimy do spraw różnych.

Danuta Walczak                            -                             Radna  

− Co z końcówką remontu po byłym Szpitalu Psychiatrycznym?
− Jaka jest możliwość starania się o to mieszkanie?
− Kto jest prezesem spółki, jaki jest skład?

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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